
Mødereferat fra fællesmøde mellem Nibe Lystbådehavn og 
Nibe Sejlklub  
d. 24.08.06 
 
Deltagere:  

Havnen: Bjarne Dam, Ole Asp, Henning Wieben, Erik Møller, Kim Nysom 

Sejlklubben; Michael Steglich-Petersen, Peter Altenborg, Kai Mogensen, Michael Mogensen, 

Gert Andersen. 

 

Dagsorden: 

1. Service bygning 

2. Masteskur 

3. Pæleflytning 

 

Ad 1: Der er intet nyt fra Niels Færch. Der afventes stadig tegninger fra arkitekten. BDJ og 

MS-P kontakter Niels Færch. I samme åndedrag stilles etableringen af nyt låsesystem i bero til 

næste sæson. 

 

Ad 2: Havnen ønskede at det skulle op at stå nu, og udspillet ligger hos Kim. Ole Asp foreslog, 

at alle medlemmer kaldes ind til 1 arbejdes weekend pr. år, da etablering af masteskuret ikke 

udelukkende kan klares med frivillig arbejdskraft. Derfor vil en arbejdsweekend pr medlem 

holde kontingentstigninger i ave. Forslaget vil blive fremsat på de kommende 

generalforsamlinger. 

 

Ad 3: EM oplyste om status, og bad om specifikke ønsker, der så vil indgå i efterårets 

planlægning. 

Kim supplerede med, at bassin 1 og 2, regnet fra jollehavnen, ikke vil indgå i planlægningen 

p.g.a den ringe vanddybde. Fokus vil være på bassin 3 og 4, og der foregår løbende opkøb af 

eksisterende havnepladser med henblik på at lægge dem samme med nabopladser. 

 

Referent 

 

Michael Mogensen 

25. august 2006  


